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La neteja viària, aquella que afecta els 
nostres carrers, voreres o camins, és un 
aspecte de fonamental importància per 
a la construcció d’una població amable 
per a viure.  Tot el veïnat de Rafelbunyol 
transita cada dia pel casc urbà i pels ca-
mins rurals del terme.  És competència i 
obligació d’aquest Ajuntament vetlar per 
uns espais públics, voreres, carrers i ca-
mins nets. Una qüestió que cal garantir, 
tant des del punt de vista del benestar de 
tota la ciutadania, com en allò referent a 
la salubritat o l’aspecte estètic de l’entorn 
urbà i rural. És per això que, davant la vi-
sible brutícia i degradació que presenten 
alguns punts de la població, cal una actu-
ació encaminada a recuperar una imatge 
adequada per al Rafelbunyol del present 
i del futur.

Cigarretes, excrements i orina de gos-
sos, papers, xiclets, embolcalls de plàstic 
d’aliments o llaunes són només algunes 
de les deixalles que Compromís per Ra-
felbunyol denuncia que es troben actual-
ment a les voreres, cantonades, places, 
parcs, carrers i camins de Rafelbunyol. 
Així mateix, al voltant dels contenidors 
de reciclatge ubicats en tot el casc urbà 

es poden trobar de forma recurrent di-
ferents elements i objectes que no es po-
den reciclar en aquests contenidors. Ob-
jectes com mobles, roba, joguets, peces 
de ceràmica, tubs de llum i bombetes, 
cristalls de grans dimensions o xicotets 
electrodomèstics, entre altres. En aquest 
sentit, és competència municipal garan-
tir la neteja de les zones on s’ubiquen els 
contenidors.

Totes les nostres propostes van ser re-
butjades per l’equip socialista. 
• Que el govern municipal faça les ges-

tions necessàries per a intensificar 
el servei de neteja viària així com de 
l’entorn rural i augmentar-ne la fre-
qüència en les zones que es necessi-
ten. 

• Identificar les zones més afectades 
per la brutícia, amb l’objectiu de pres-
tar especial atenció a la seua neteja i 
condicionament. Com per exemple, 
carrers com del voltant de l’Estació o 
els camins cap als Germanells.

• Instar el govern municipal que des 
de diferents àrees de l’Ajuntament es 
treballe de forma coordinada en cam- 
panyes de sensibilització́ més enllà 

de les xarxes socials.
• La regidoria de Medi Ambient hauria  

d’iniciar una campanya informativa 
al voltant de la recollida de volumino-
sos que han d’anar a l’ecoparc (mòbil 
o fix) o els dies de recollida i no als 
contenidors. 

• Estudiar la possibilitat de posar en 
funcionament un mecanisme setma-
nal de recollida de mobles i volumi-
nosos per intentar acabar amb la pro-
blemàtica que es genera el dilluns. 
Aquest servei substituiria l’actual de 
deixar-ho els dilluns. 

• Cal fomentar l’ús de botelles amb 
aigua i producte desinfectant per a 
l’orina, això com continuar incidint 
en l’obligatòria recollida dels excre-
ments. 

Les imatges dels dimarts setmana rere 
setmana i, de vegades, durant diversos 
dies, a tot el poble o l’entorn rural de-
mostren que cal actuar d’altra manera 
per tindre més neta tota la població.

Proposem 
la creació 
d’un espai 
juvenil a 
Rafelbunyol

ALÓ PEÑAFIEL! Shssss... Ens 
comenten, marmolen

El passat Ple de març la nostra 
regidora Carol Sánchez va de-
fensar una proposta perquè Ra-
felbunyol tinguera aquest centre 
encarat a la joventut del poble.

A Rafelbunyol no existeix un 
espai de joventut on les persones 
puguen acostar-se i el tinguen 
com referència per a solucionar 
les seues inquietuds, siguen escol-
tades i acompanyades.

Per això, des de Compromís 
per Rafelbunyol, pensem que és 
necessari crear-lo, al marge de 
la realització del diagnòstic de la 
joventut per a l’elaboració del Pla 
Local de Joventut. L’Ajuntament 
ha de posar a disposició els re-
cursos necessaris tant materials 
com humans per a implementar 
aquest Espai.

Quin va ser el resultat? Qui 
pensa en les necessitats de la jo-
ventut? A FAVOR: Compromís, el 
Partit Popular i Ciudadanos. EN 
CONTRA: el PSOE.

No es pot entendre per què 
s’oposen a la proposta de la cre-
ació d’un espai juvenil a Rafel-
bunyol. Serà perquè ho hem pre-
sentat nosaltres?

A les nostres esquenes diuen que l’alcalde Fran ha 
apostat lliurement per la immortalitat i s’ha punxat 
amb la mateixa alegria que Isabel Preysler aposta 
per la vida eterna.
Tu punxa que jo seré feliç. I això hem 
pensat a COMPROMÍS: qui collona 
vol un Alcalde a punt d’embolar al 
piló quan el podem tindre punxat, 
jove, guapo, i acabat de planxar? Nin-
gú en el món. 

Shssss… I d’ací que no isca: si 24 
anys de Jaume I han estat un acte de 
fe, els anys que ens toque del Papa 
Fran seran una vacuna contra l’ate-
ïsme. 

Però que d’ací no isca. Shssss… 
Malvades llengües juren per la seua 
salut que si el Molt Honorable Presi-
dent de la Generalitat, Mossén Puig, 
poguera transpantar-se tota la mele-
na neta que té la vicepresidenta de la 

Generalitat, Mónica Oltra, ho faria 
sense pensar-ho. Ni anestèsia gene-
ral ni hòsties divines; a pèl com la 
gent del seu partit. El partit del pon-
tifical Ximo. Però que quede entre 
nosaltres.

Shssss…. Perquè el cas és que el 
PSOE, siga el PSOE de Rafelbunyol o 
el d’Espanya (perquè el gloriós Partit 
Socialista del País Valencià és una 
farsa tan gran com una andropàu-
sia reiteradament desmentida), siga 
Fran Fill, Ximo Pare, o Pedro Sánc-
hez Espíritu Santo, sempre ha tingut 
la gràcia divina de dir una cosa i fer 
la contrària; exactament això.

El Pla Convivint d’Infraestructures 
de Serveis Socials suposarà una in-
versió de 561 milions d’euros per a 
la reforma o posada en marxa de 247 
instal·lacions, que permetran la crea-
ció de 6.600 noves places públiques 
en residències i centres de dia per 
als col·lectius més vulnerables, com 
les persones grans, amb diversitat 
funcional o salut mental.

El Pla, que es finançarà amb fons 
propis de la Generalitat, així com de 
procedents de les ajudes europees i 
algunes aportacions municipals, ha 
estat impulsat per la vicepresidenta 

i consellera d’Igualtat i Polítiques In-
clusives, Mónica Oltra, departament 
que, així mateix, ha estat l’encarregat 
de dissenyar-lo i elaborar-lo.

Mónica Oltra ha destacat la im-
portància d’un pla que donarà un im-
puls sense precedents a la construc-
ció de centres públics i a la reforma 
d’instal·lacions que en molts casos 
feia més de 30 anys sense cap tipus 
de reforma i que ara s’han d’adaptar 
als nous models convivencials que 
inclouen els aprenentatges adquirits 
durant la COVID-19 i que situen les 
persones en el centre.

Mónica Oltra anuncia la 
creació d’un centre de dia 
per a Rafelbunyol
El Pla d’Oltra, anomenat Pla Convivint 2021-2025, 
suposarà la creació d’un Centre de Dia per a Rafel-
bunyol. Amb polítiques valentes: les persones 
primer.
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Maig del 2021. Seguim esperant la di-
missió de Fran López per esborrar Rafel-
bunyol del mapa de la vergonya. Un 
mapa on apareix qui ha abusat del poder 
que no li pertoca com a alcalde. Va ser 
una mostra més de precocitat per aprof-
itar el primer dia de vacunació per a ob-
tenir la pole position en "foto+vacuna".

Recordem que 20 dies després de vacu-
nar-se va ser quan la premsa ho destapà 
i que, des d'eixe moment, Fran López es 
va amagar evitant les compareixences 
públiques i sense donar explicacions ni 
dimitint.

Davant d'aquesta actitud i en una 
mostra de responsabilitat Compromís 
va sol·licitar un ple extraordinari per a 
demanar-li que dimitira. Ple que es va 
celebrar el 26 de febrer (35 dies després 
de sol·licitar-lo) convocat d'ofici, obligat, 
en una mostra més de poca vergonya de 
Fran López.

Per quin motiu Compromís sol·lici-
ta la dimissió immediata de l'alcalde? 
Perquè va ser un egoista que mira més 
per l'interés personal que pel poble. No 
va sentir la responsabilitat del càrrec ni 
demostra sentit de la responsabilitat. Els 

representants públics han de respondre 
a la ciutadania mostrant-se honorables i 
amb vocació de treball pel bé comú.

Fran López i el PSOE de Rafelbunyol 
demanarien la dimissió si s'haguera va-
cunat una persona d'altre partit? Sens 
dubte que sí.

El PSOE de Rafelbunyol votà en contra 
de la reprovació de l'alcalde. Podríem 
dir que a Rafelbunyol el PSOE realment 
és el PFL, el Partit de Fran López?

Fran López continua suspés de mili-
tància del PSOE i es dirigent de les Jo-
ventuts del seu partit? Aparentment sí, 
però és altra estratègia del seu partit que 
prioritza més ostentar poder que aplicar 
els codis ètics i de bon govern. En cas 
contrari li hagueren exigit la dimissió.

I a tot açò, com foren les dues inter-
vencions de Fran López? Ambdues la-
mentables. La primera ens delectà amb 
una interpretació digna d'un Goya. Un 
teatret de manual: ell era la víctima, un 
bon xic tractat injustament que acusa 
l'oposició del patiment de la seua famí-
lia i amistats (l'únic responsable és ell). 
En la segona, va obviar per complet la 
qüestió a tractar en el ple i es dedicà a fer 

un míting electoral de tot allò que com 
a equip de govern se suposa que han fet 
per al poble.

Fran López es pensa intocable i que 
està per damunt de la resta, el tindrem 
com a alcalde el que resta de legislatura. 
Es tornarà a presentar perquè té clarís-
sim que com a polític viu molt bé i pensa 
que tot li para bé.

Encara li queden preguntes a contes-
tar. Es fiaria d’un polític que haguera in-
fringit es principis de bon govern, trans-
parència i l’ètica com ha fet ell mateix? 
Si qualsevol informe manifesta que ha 
actuat malament dimitirà? Dimitirà si la 
Conselleria de Sanitat Pública certifica 
que és culpable de saltar-se els proto-
cols? Dimitirà si la Conselleria d’Igualtat 
i Polítiques Inclusives certifica que es va 
saltar tots els protocols al estar dins de 
la residència? Si les seues contradiccions 
com alcalde afecten la legitimitat de la 
institució que representa, estem ben fo-
tudes. Quin exemple se li està donant a la 
gent jove del poble? Quins valors? Que es 
poden colar en la fila del supermercat?

El sainet de Fran López “el 
vacunat”: esperant la seua 
dimissió

Juan Carlos I  
no és 
mereixedor 
d’una  
avinguda a 
Rafelbunyol

L’estratègia absolutista, 
l’estratègia peronista

Compromís es queda sols enfront 
del PSOE, PP i Ciudadanos dema-
nant el canvi de nom i obrir un 
procés participatiu a tot el poble 
per triar el nou nom.

Nombrosos escàndols finan-
cers s’han fet públics durant 
aquesta pandèmia entorn de la 
figura del rei emèrit Juan Carlos I.

Felipe VI de Borbó, renuncia-
va a la possible herència del seu 
pare, així com el deixava sense 
l’assignació dels fons públics que 
rebia de la Casa Reial. Donava car-
ta de veracitat a les informacions.

El nostre poble no pot retre-li 
homenatge amb el nom d’una via 
pública. No han de formar part 
persones que hagen fet ús del 
seu posicionament social o polí-
tic per als seus interessos privats 
amb accions que perjudiquen el 
conjunt de la societat.

En 2015 tenim un precedent 
en el canvi de nomenclatura d’un 
carrer d’Infanta Cristina a Les En-
caixadores.

Un Estat de dret avançat no 
pot emparar comportaments 
que atempten contra els més ele-
mentals principis ètics

El PSOE de Rafelbunyol manté tres línies d’aire 
electoralista des del 2015, seguint el rastre de Jau-
me. Ho prioritzen sobre la resta. Qui nota el canvi 
amb l’anterior alcalde?
Invisibilitzar l’oposició. Recordeu 
el joc en pegar-li a un topet amb un 
martell de goma? Doncs ens sentim 
així per molt que el PSOE ens vote tot 
en contra continuarem treballant i 
alçant el cap.

Iniciativa pròpia i feina les jus-
tes. L’equip de Fran López orienta els 
seus esforços a la publicitat i sobre-
exposició mediàtica. Dediquen es-
forços a inventar narratives i aparen-
tar més que treballar. Practiquen un 
peronisme de proximitat que encisa 
l’electorat conservador.

Ho aprofiten tot. Al nostre ajun-
tament arriben molts recursos eco-
nòmics, programes i actuacions en 

la totalitat d’àrees de la política mu-
nicipal. El nostre veïnat s’ha vist més 
beneficiat per la iniciativa de l’oposi-
ció o de les administracions (Manco-
munitat, Diputació, Conselleries, Ge-
neralitat, Ministeris i Unió Europea) 
que pel mateix govern del PSOE de 
Rafelbunyol.

Aquestes estratègies peronistes 
són les que regeixen el dia a dia de 
la ciutadania del nostre poble. La 
seua responsabilitat del govern hau-
ria de ser treballar incansablement 
i honestament pel benestar de tot el 
veïnat. Compromís ho fem des de 
l’esquerra i a l’oposició.

Al Capítol 1 de Despeses de Personal  
continuem trobant un augment molt 
acusat en la despesa del capítol de 
personal. Açò respon, per un costat, 
a la necessitat de completar i millo-
rar la plantilla de l’Ajuntament i, per 
altre, per fer-li la vida més fàcil a les 
regidores i regidors de l’equip de go-
vern.

Comprenem la necessitat de do-
tar un cos òptim de persones qualifi-
cades per a desenvolupar els projec-
tes de cada àrea però no val d’excusa 
per a la poca o nul·la activitat en al-
gunes d’elles. Molt d’anunci, moltes 
declaracions de bones intencions i 
zero proves del seu treball. Àrees que 
exemplifiquen el que diguem? Joven-
tut, Neteja Viària, Dinamització eco-
nòmica, per exemple.

2021 serà un any complicat, con-
dicionat per l’evolució de la pandè-
mia. Per això alguna decisió adopta-
da pel PSOE en el capítol de personal 
podria ser discutible i més quan hi 
ha regidories alliberades. Cal més 
treball diari. Estem d’acord amb 
l’AEDL (Agent Econòmic de Desen-
volupament Local) i amb la tècni-
ca d’Esports (les dues propostes de 
Compromís), així com amb la resta: 
psicòloga, auxiliar en contractació 
i intervenció, també de millorar o 

solucionar altres problemes contrac-
tuals. Trobem a faltar més contracta-
cions d’altres perfils i qualificacions 
com poden ser: personal de neteja i 
manteniment, auxiliars, etc.

Apareixen les propostes aprova-
des pels pressupostos participatius 
de 2019 que no es pogueren aplicar 
en 2020. Uns pressupostos participa-
tius que s’han de seguir apostant per 
ells. Trobem a faltar que s’aposte més 
per solucions de mobilitat urbana, 
convertint en zona de vianants es-
pais, facilitant més infraestructures 
i solucions per a vianants i ciclistes. 
Volem la realització dels Camins Es-
colars i del PMUS.

Compromís no entendríem que 
es tornara a castigar el nostre teixit 
econòmic, cultural, esportiu i social 
sense motius fonamentats, com es 
feu en 2020. 2021 és un any en què cal 
prioritzar els serveis socials i el man-
teniment dels serveis bàsics. Malgrat 
això, vam estar atents i revisar que 
s’havien recuperat les subvencions 
a les associacions de poble que foren 
suprimides o retallades en 2020.

Uns pressupostos que es presen-
ten tard i malament. La majoria ab-
soluta frena la capacitat de negociar 
els pressupostos. Vigilarem la seua 
gestió i aplicació.

Compromís s’absté 
als pressupostos 2021 
presentats en Abril
Destaquem la gran quantitat de recursos que 
rebem d’altres administracions com els Fons de 
Cooperació, l’Atur Agrari, Participació ciutadana, 
Transparència, Cultura i altres.
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